
                                                                                   

Råd för funktionshinderfrågor 
vid idrottsnämnden och Stockholm 
Globe Arena Fastigheter AB  
 

  
Nr 6/2023  

 

   
 

 Tid Måndagen den 4 december 2023  
kl. 13:00-14:47 

 

  
 Plats Palmfelt Center, Kotletten konferenscentret 

Palmfeltsvägen 5 i Johanneshov 
 
                           

   

  
________________                     __________________ 
Dolores Back                                Teresa Melin 
 
 
Närvarande funktionshinderrådet: 

 Dolores Back, ordförande (Neuroförbundet Stockholm) 
Eva Söderbärj, vice ordförande (För barn, unga och vuxna med 
utvecklingsstörning Stockholm)                                                                                                                                                                                                         
Teresa Melin, (Astma & Allergiföreningen i Stockholm med omnejd) 
 
Närvarande idrottsförvaltningen: 
Carina Braun, avdelningschef 
Marie Norrberg, rådssekreterare 
Ruben Wennerberg, idrottsplanerare §§ 5-6 
 

  
Dagordning 
 

 § 1. 
Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställdes med tillägg under övrigt. 

  
 
§ 2. 
Val av protokollsjusterare 
Dolores Back och Teresa Melin utsågs att justera dagens protokoll. 

  
 
§ 3. 
Föregående protokoll 
Dragningar om samverkan gymnasiesär, Fritidsbibliotek, 
idrottsförvaltningens barnrättsarbete, Fritids- och framtidsmässan 
samt genomgång VP 2024 är inbokade till den 19 februari. 
 
Angående rådets fråga om system för syntolkning som Göteborgs 
stad använder så har förvaltningen varit i kontakt med Göteborgs 
Stad som svarar att de inte använder något system för syntolkning 
av matcher i deras anläggningar. 
 



 

 

  

  
 

                                                                                                                             

 

Rådet har tidigare frågat om Bäverdalens idrottshall planeras för 
rullstolsbasket. Förvaltningen återkopplar att Bäverdalens 
idrottshall inte planeras för rullstolsbasket, men omöjliggör inte 
rullstolsidrotter. Paraidrotter hänvisas i första hand till 
Beckomberga, det gäller även rullstolsbasket. 
Rådet anser om förvaltningen öppnar upp för rullstolsidrotter så 
kvarstår samma behov av säker utrymningsplats. 
 
Om förvaltningen är öppen för andra rullstolsidrotter eller 
verksamhet för rörelsehindrade föreligger samma brist på säker 
plats vid eventuell utrymning. I nuläget är det planerat för 4 så 
kallade säkra platser. Behovet av säker plats måste vara betydligt 
fler om man bedriver aktiviteter för grupperna enligt texten i 
protokollet. Enligt rådet blir detta en hall som i så fall exkluderar 
verksamhet för gruppen rörelsehindrade personer vilket går stick i 
stäv med stadens intention.  
 
Bygger staden nytt anser rådet att det skall byggas för att vara 
möjlighet till flexibilitet i att nyttja lokalerna för diverse sporter nu 
och i framtiden och för stockholmarna oavsett kroppslig funktion.  
 
I tjänsteutlåtande Dnr FSK 2022/314, Dnr IDF 5.1.1/2022/1435 
under rubriken Investeringens mål och syfte sägs att projektets 
genomförande bidrar till att uppfylla kommunfullmäktiges 
verksamhetsmål ”Alla barn och ungdomar ska ges möjlighet till 
jämlika uppväxtvillkor och trygghet samt en rik fritid genom 
idrottshallen”. Vidare skrivs i tjänsteutlåtandet under samma rubrik 
att projektets genomförande bidrar till att uppfylla 
kommunfullmäktiges verksamhetsmål Alla stockholmare ska ha 
tillgång till ett rikt kultur-, idrotts- och föreningsliv.  
Rådet menar att detta inte uppfylls i denna hall. Gruppen 
rörelsehindrade blir exkluderade. I nuläget är rullstolsbasket i första 
hand hänvisade till västra sidan av staden och Beckomberga 
 
 

 § 4. 
Protokoll nr 4 från fastighetsnämnden och 
miljö- och hälsoskyddsnämndens funktionshinderråd 
Protokollet läggs till handlingarna. 
 
 
§ 5.  
Återkoppling på budgetuppdrag där rådet varit referensgrupp: 

- Högdalstopparna 
- Gemensamt uppdrag om samordning av strategisk 

planering 
Ruben Wennerberg informerar om projekten (se bilaga). 
 
 
§ 6.  

 Dragning om Gemensamma samarbetsprojekt för skolor inom 
staden samt Planerade anläggningsprojekt – 
Ruben Wennerberg informerar om projekten (se bilaga). 
 



 

 

  

  
 

                                                                                                                             

 

 
§ 7.  
Rådets sammanträdestider för 2024 
Rådet fastställer nedan mötesdatum för 2024: 
 
19 februari kl 13:00-15:00 
6 mars kl 13:00-15:00 – gemensamt med fastighetsnämndens råd 
22 april kl 13:00-15:00 
14 maj kl 14:00-15:00 - möte med  idrottsnämndens presidium   
16 September kl 13:00-15:00 
28 oktober kl 13:00-15:00 
6 november kl 13:00-15:00 – gemensamt med fastighetsnämndens 
råd 
 
 
§ 8. 
Verksamhetsplanering 2025 
Ett möte med idrottsnämndens presidium är inbokat den 14 maj för 
att rådet ska få möjlighet att skicka med sina medskick till 
Verksamhetsplanen för 2025. 
 
 
§ 9.  
Mötesplanering Stockholm Globe Arena Fastigheter AB 
Rådet kontaktar SGAF för önskemål om studiebesök. 
 
 
§ 10. 
Övrigt 
Rådet önskat få en dragning om konstgräsplaner och dess olika 
material. 
 
Rådet undrar hur framtidsplanerna ser ut för Svedmyrabadet. 
Förvaltningen svarar: 
 
Svedmyrabadet är en så kallad kommunövergripande verksamhet 
(KÖV) förlagd i Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsområde sedan 
över 20 år tillbaka. För närvarande drivs verksamheten på 
entreprenad av Svedmyra Bad & Relax AB. 
 
Det vi vet är att fastighetsägaren Stockholmshem flaggar för ett 
stort behov av fastighetsunderhåll i lokalerna. Därför har 
förvaltningen i VP 2024 skrivit ett förslag på text om att i 
samverkan med Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd titta på 
möjligheterna att eventuellt anpassa Sandsborgsbadet för att vara 
bättre rustat för denna målgrupp.   
 
 
 
 
Vid protokollet 
 
Marie Norrberg 


